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Posudek oponenta práce 

Předložená bakalářská práce představuje úplně učebnicový příklad, jak by neměla 

taková práce vypadat. Problém je již ve stavbě obsahu a vlastně v celém jejím pojetí. 

Naprosto nelogicky a v nesouladu s tématem začíná motivací a motivačními teoriemi. 

Z celkového rozsahu tato část pojme 35 stran, takže na vlastní analýzu tématu zbývá 

necelých 20 stran! A to pozor! Od strany 39 do strany 53 jsou převážně citace, vlastně 

opis textu právních norem. Na vlastní téma práce tj. analýzu vzdělávání úředníků 

magistrátu zbývá několik stran! Dlouho jsem nemohl této skutečnosti uvěřit. O 

problému, který je tématem bakalářské práce se nelze dozvědět téměř vůbec nic! Tedy 

kromě výsledku průzkumu jak se zaměstnancům magistrátu líbí v práci a několika 

velmi obecných frázL 

Měl bych se vyjádřit k textu práce v prvé a druhé kapitole, tedy v částech z hlediska 

tématu jaksi nepatřičných. Pojmy a motivační teorie jsou popsány velice povrchně, 

staticky a zkratkovitě. Vůbec řada pasáží nemá charakter odborného textu (např. str. 

27, 28 - celoživotní učení je text naprosto laický, náhodně poskládán bez "ladu a 

skladu"). 

Co je však ještě horší než "kvalita" textu bakalářské práce p. Kady je ta jeho 

neschopnost pracovat s odbornými prameny. Řada citovaných autorů (Kem, Pedler, 

Reynold atd.) není v soupisu bibliografických citací, ale je citována z "druhé ruky" pod 

čarou. Citace z druhé ruky převažují a "vede" v nich Armstrong, z něhož je citováno 

různých autorů celkem 27x ! Za to by se nemusel stydět dříve ani V. I. Lenin! Jinými 

slovy autor bakalářské práce nedodržel citační normy, nehledě na překlepy jmen např. 

Poter místo Porter, zbytečné citace denního tisku atd. 

Jelikož jsem podal zdrcující kritiku, je třeba napsat jak mohla bakalářská práce vypadat 

kdyby ... 

Např. mohl být popsán systém vzdělávání úředníků veřejné správy, který se koncipuje 

prakticky od roku 2002, má jíž něco za sebou a má výhody a nevýhody. Dále bylo 



žádoucí provést analýzu věkové a kvalifikační struktury zaměstnanců magistrátu a její 

srovnání se žádoucím stavem. Dále má magistrát své vzdělávací centrum. Bylo nutno 

odpovědět na otázku jaké instituce na trhu dalšího vzdělávání magistrát využívá a proč. 

Jak to vůbec v této oblasti vypadá po stránce lektorské, organizační, finanční apod. Jaká 

je personální politika na magistrátu ... 

Z výše uvedeného textu vyplývá, že práci p. Kady v žádném případě nelze doporučit 

k obhajobě. 
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